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نزدیک به 17 ســال از مشکلات مختلف 
کارخانــه آی تی آی و عــدم پرداخت 
معوقات و مطالبات به کارگران بازنشسته 

آن می گذرد.
به گزارش ایلنا، با آغاز خصوصی سازی بنگاه های 
دولتی آی تی آی در ســال 83 از تسلط دولت 

خارج و به بخش خصوصی سپرده شد. 
با این اتفــاق صنایع مخابرات راه دور شــیراز 
که در ســال های پایانی دهه ۷۰ که دوران اوج 
فعالیت های اقتصادی اش در ایام پس از انقلاب 
بود و حدود ۲۵۰۰ کارگر داشــت در سال 83 
تعداد آن ها به حدود نصف رسیده بود.سرانجام 
دســتگاه قضا به مزایده کارخانــه آی تی آی 
در ســفر دادستان کل کشــور به شیراز که در 
شهریور ماه سال گذشته انجام گرفت، رضایت 
داد اما در جریان مزایده بــرای دارایی های به 
حراج گذاشــته کارخانه آی تی آی خریداری 
پیدا نشــد و مزایده مخابرات راه دور  همچنان 

بی نتیجه مانده است.
رئیس کانــون کارگــران بازنشســته صنایع 
مخابرات راه دور شیراز با بیان اینکه بعد از کش 
و قوس های فراوان در شهریور ماه سال گذشته  
دادستان کل کشور در شــیراز حضور یافت و 

تمام تلاش خود را بــرای حل و فصل موضوع 
مطالبات بازنشستگان به کار گرفت، می گوید: 
در نهایت مقرر شــد تــا کل مجموعه آی تی 
آی به مزایده گذاشــته شود.هاشم شمشیری 
در گفت و گو با ایلنا با اشــاره به اینکه قبل از 
این موضوعات تمام مســئولان برای  پرداخت 
مطالبات بازنشستگان آی تی آی به این نتیجه 
رســیدند که تمام املاک مازاد این مجموعه را 
مانند ملک بار انداز و اردیبهشــت را به فروش 
برسانند اما به رغم دوندگی های زیاد به مزایده 
رفتن مجموعه آی تی آی سبب شد تا فروش 

املاک مازاد به حاشیه برود.
رئیس کانون کارگران بازنشسته صنایع مخابرات 
راه دور شــیراز با بیان اینکه مقرر شد تا ملک 
مازاد مجموعه آی تی آی با تصمیم اســتاندارو 
۵۰ درصد پول حاصل از آن به بازنشســتگان 
پرداخت شود، بیان می کند: با توجه به جلسات 
متعددی که در این باره برگزار شد اما متاسفانه 
به نتیجه ای نرسیدیم و سازمان تامین اجتماعی 
به دلیل طلبی که از این مجموعه داشت اجازه 
فروش این ملک را نداد.شمشــیری در ادامه با 
بیان اینکه میزان طلب سازمان تامین اجتماعی  
از مجموعه آی تی آی حدود 41 میلیارد تومان 

اســت، ادامه می دهد: تا تکلیف کل مجموعه 
آی تی آی مشــخص نشود اجازه پرداخت طلب 
تامیــن اجتماعی را نمی دهد و طی جلســات 
متعددی که برگزار شد ستاد تسهیل و شورای 
تامین مصوب کرد که تمام امور تســهیل شود 
که تاکنون اتفاقی رخ نداده است.رئیس کانون 
کارگران بازنشســته صنایع مخابــرات راه دور 

شــیراز با اشاره به اینکه طی جلسه ای با مدیر 
کل ســازمان تامین اجتماعــی فارس تصمیم 
گیری هــا به تهران اتخاذ شــد، خاطر نشــان 
می کند: در صورتی که مسئولان قضایی بتوانند 
به صورت جداگانه دســتور پرداخت مطالبات 
را صادر کنند مانعی بــرای پرداخت مطالبات 
بازنشستگان وجود ندارد و شورای تامین استان 
طی مصوبه ای به سازمان ثبت اسناد اعلام کرد 

که مطالبات بازنشستگان بدون تصمیم سازمان 
تامین اجتماعی پرداخت شود.شمشیری مزایده 
مجموعه آی تی آی را به دلیل نبود مشــتری 
در 1۵ اسفند ماه سال گذشته بی هدف تلقی 
می کند و می گوید: طبــق قانون اگر ملکی در 
مزایــده به فروش نــرود می توانــد به صورت 
مشاعی فروخته شود و مسئولان عنوان کردند 
که تمام تلاششــان را برای فــروش مجموعه 
آی تــی آی بــه بانک ملی به صــورت ملکی 
به کار گرفته اند. وی با بیان اینکه متاســفانه 
خیلی خوشبین به دریافت مطالبات نیستیم، 
می افزاید: در حال حاضر بازنشســتگان آی تی 
آیِ به بازی گرفته شــده اند و این موضوعات 
هر ساله تکرار و بدون نتیجه به پایان می رسد.

شمشیری با اشاره به اینکه زمانی که نمی توان 

یــک ملک بارانداز را فروخــت چطور می توان 
صحبت های های دیگر را باور کرد، می گوید: از 
سال های گذشته تاکنون هیچ اتفاق عملی و با 
نتیجه از سمت مسئولان برای بازنشستگان آی 
تی آی رخ نداده اســت.وی با بیان اینکه حدود 
1۷ ســال است که بازنشستگان آی تی آی به 
دنبال دریافت مطالباتشــان هســتند، تصریح 
می کند: در بعضی از زمان ها آن قدر مسئولان 

به ما امید می دهند اما عمر آن زود گذر اســت 
و در زمان اندک به نقطه آغاز می رسیم.رئیس 
کانون کارگران بازنشســته صنایــع مخابرات 
راه دور شیراز با اشــاره به اینکه بارها زمان به 
سهامداران داده شد اما هیچ اتفاقی در عمل رخ 
نداد، بیان می کند: شوربختانه سهامداران هیچ 
وقت رو راســت نبوده اند.شمشیری با اشاره به 
اینکه  اســتانداری رویه بهتری را برای دریافت 
مطالبات بازنشستگان آی تی آی به کار گرفته 
اســت، می افزاید: امیدواریم که تمام تلاش ها 

نتیجه موثری داشته باشد.
قادری نماینده شــیراز و زرقان هم در ادامه با 
بیان اینکه قطعا باید مجموعه آی تی آی باید 
تعیین و تکلیف شود و به مزایده برود، می گوید: 
در حال حاضر روند مزایده دچار مشــکل است 
و به مزایده گذاشتن بخشی از مجموعه آی تی 
آی باعث می شــود فرد یا شرکت برنده امکان 
اســتفاده از این مجموعه را نداشته باشد.جعفر 
قــادری در گفت و گــو با ایلنا بــا بیان اینکه 
برطرف شــدن مشــکل مزایده باعث می شود 
تا روند فروش این مجموعه تســریع بخشــد، 
می افزاید: قطعا شرایط مزایده مجموعه آی تی 
آی با مشــکلاتی مواجه است.عضو کمیسیون 
برنامه بودجه با بیان اینکه مشــکل آی تی ام 
ســی با مجموعه ایران خودرو حل شده است، 
می افزاید: در حال حاضــر مطالبات مجموعه 
آِ تی ام ســی در حال پرداخت است.قادری با 
بیان اینکه متاسفانه مشکلات مجموعه آی تی 
آی و آزمایش همچنان بر زمین مانده اســت، 
می افزاید: حل شدن مشکلات این دو مجموعه 

از موضوعات و نکات مهم است.

استخدام اتباع خارجی به دلیل کمبود نیروی کار 
در صنایع تولیدی کاشان

رئیس اداره تعاون،کار و رفاه اجتماعی شهرستان کاشان گفت: به دلیل 
کمبود نیروی کار مجبوریم تهدید سکونت اتباع در کاشان را با استفاده 

از توان کاری آنها در صنایع به فرصت تبدیل کنیم.
به گزارش خبرگزاری ایلنا از کاشان، محمدباغبانی چندین مورد از صنایع بزرگ 
در کاشان اقدام به خرید تجهیزات مدرن به منظور توسعه خطوط تولیدی کرده اند 
که متاسفانه به دلیل نبود نیروی شاغل در منطقه میلیارد تومان سرمایه گذاری 
آنان در حال استهلاک و نابودی است.وی خاطرنشان کرد: بسیاری از صنایع اقدام 
به استخدام اتباع در کاشان کرده اند، چرا که چالش نبود یک هزار نیروی کار در 
کاشــان وارد فاز جدیدی شده و شرکت های تولیدی مجبور به تعطیلی به سبب 
درگیری با این مشکل هستند.باغبانی تاکید کرد: اتباع مجاز دارای کارت اشتغال 
می توانند در ۶4 رشته فعالیت کنند، ولی اجازه حضور در اصناف تعمیر موبایل، 
مراکز بهداشــتی، طبخ غذا و رستوران را ندارند و در صورت مشاهده به شدت با 
آن برخورد می شــود.رئیس اداره تعاون،کار و رفاه اجتماعی شهرستان کاشان با 
بیان اینکه در حال حاضر بیشــتر درخواست های بیمه بیکاری از جانب کارگران 
مورد تأیید  قرار نمی گیرد اظهار کرد: مراجعه کارگر اخراجی و یا ترک کار کرده 
به این اداره  با معرفی به صنایع تولیدی در کاشان همراه است و کارگر فرصتی 

برای استفاده از مستمری بیمه بیکاری نمی یابد.

تخصیص اعتبار ۵۱۰ میلیارد تومانی 
برای اجرای شبکه فاضلاب شهرستان خوی

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب خوی از تخصیص ۵1۰ میلیارد تومان 
اعتبار برای اجرای شبکه فاضلاب شهرستان خوی خبر داد.

به گزارش ایلنا، یدالله سلطانی با حضور در بین اهالی منطقه جمشید آباد خوی به 
مشکل فاضلاب و عدم اجرای شبکه جمع آوری فاضلاب در این منطقه پرداخت و 
گفت: از سال 8۶ هیچ گونه اعتبار ملی مبنی بر اجرای شبکه جمع آوری فاضلاب 
در شهر تخصیص نیافته است. وی افزود: تا سال 8۶ حدودا 1۵۰  کیلومتر شبکه 
فاضلاب این شهر طبق موافقت نامه اجرا شده بود. سلطانی با بیان اینکه  منطقه 
جمشید آباد در سال 8۶  جزو محدوده خارج از شهر بود گفت: در ۲  سال گذشته 
با تلاش مسئولین موضوع ماده ۲3 طرح فاضلاب شهری به تصویب رسید و در 
روزهای اخیر با دستور وزیر نیرو به سازمان برنامه و بودجه جهت اخذ ردیف در 
بودجه سالجاری ارسال شد.وی خاطرنشان کرد: این طرح ۵ ساله بوده و با اعتبار 
۵1۰  میلیارد ریال در مناطق فاقد شــبکه فاضلاب در شــهر خوی اجرا خواهد 
شد.مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب شهرستان خوی در پاسخ به مشکل افت 
فشار آب در منطقه جمشید آباد اظهار داشت: این مشکل مربوط به این منطقه 
نیســت و در شهر خوی این مشکل را داریم و علت آ»کمبود مخازن ذخیره آب 
است. سلطانی در ادامه گفت: برای رفع این مشکل ۲۰  هزار متر مکعب مخزن در 
حال ساخت داریم که عملیات اجرایی یک باب مخزن ۵ هزار متر مکعبی به اتمام 
رسیده و خرداد ماه سالجاری به بهره برداری خواهد رسید.به گفته سلطانی، دو 
باب مخزن ۵ و 1۰ هزار مترمکعبی نیز  تا پایان سالجاری به بهره برداری خواهد 
رسید.وی در خصوص تامین آب شهر خوی نیز افزود: سه حلقه چاه  نیز وارد مدار 
بهره برداری خواهند شد که ۲ حلقه در حال تجهیز و یک حلقه  نیز در محدوده 

منطقه جمشیدآباد جهت جلوگیری از افت فشار آب در مرحله مکان یابی است.

بارندگی هایی که سدها را پر نکرد
معاون حفاظت و بهره برداری شــرکت آب منطقه ای خراسان جنوبی 
اعلام کرد: بارندگی های اســتان از ابتدای سال آبی جاری یعنی مهر 
سال گذشته تاکنون چندان ورودی به سدها نداشته و اکنون ۸۰ درصد 

ظرفیت مخازن سدهای خراسان جنوبی خالی است.
سید ســعید پورجعفر، به رسانه ها اعلام کرد: پارســال منابع آبی ذخیره پشت 
سدهای خراســان جنوبی 1۵ میلیون مترمکعب بود و امسال ذخایر آبی پشت 
ســدهای اســتان 1۲ میلیون مترمکعب است که در مقایســه با سال قبل 3۰ 
درصد کاهش نشان می دهد.به گزارش ایسنا، وی افزود: ظرفیت ذخایر سدهای 
خراســان جنوبی ۷۵ میلیون مترمکعب است و از ابتدای سال آبی هفت میلیون 
مترمکعب آب وارد این سدها شده یعنی حدود 8۰ درصد ظرفیت آن خالی است.

معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای خراسان جنوبی با بیان اینکه 
سد نهرین در وضعیت هشدار اســت گفت: نهرین تنها سد دومنظوره خراسان 
جنوبی اســت که آب ذخیر شده پشت آن هم برای شرب و هم برای کشاورزی 
مردم شهرســتان طبس استفاده می شود.وی به حفر سه حلقه چاه عمیق برای 
مدیریت کمبود آب در شهر طبس اشــاره کرد و گفت: اگر شهروندان مدیریت 
مصرف نداشته باشند و از آب شرب برای آبیاری فضای سبز استفاده کنند ذخایر 
این ســد تا مرداد ماه پاسخگوی نیاز آبی این نقطه گرم خراسان جنوبی خواهد 
بود.پورجعفر افزود: پارســال نیز منابع آبی پشت سد نهرین طبس تا مرداد ماه 
پاسخگوی نیاز مردم این شــهر بود اما چون سد »دره بید« آب داشت از منابع 
این ســد و حقابه آب کشاورزی سد نهرین برای تامین آب شرب طبس استفاده 
شد.وی تصریح کرد: امسال سد دره بید طبس هم آبی ندارد و باید از حقابه آب 
کشاورزی ســد نهرین یا از منابع آبی چاه های کشاورزی برای تامین آب شرب 

شهرستان طبس استفاده شود تا فصول گرم را پشت سر بگذاریم.

اخبار کوتاه

هم افزایی قوای مجریه و قضائیه در پیگیری مطالبه 
گلستانی ها برای احداث پتروشیمی در این منطقه پس 

از 17 سال در حال تحقق است.
به گزارش مهر، گلســتان از جمله مناطقی در کشور است 
که به سبب توزیع ناعادلانه اعتبارات در دهه های ۶۰ و ۷۰ 
نتوانســته به زیرساخت های لازم برای توسعه متوازن دست 

یابد.
انتزاع این خطه از مازندران و شــکل گیری استان گلستان، 
به ســبب نوپا بودن مجموعه مدیریتــی و البته تیم مالی و 
بودجه ای اســتان، موجب اســتمرار محرومیت این خطه از 
حمایت های دولتی و حاکمیتی و بــه قول عامیانه ارزهای 
کلان ارزان قیمــت شــد.مباحثی همچون عدم اســتقرار 
صنایــع بزرگ و یــا فعالیت بنگاه های عظیــم اقتصادی از 
جمله نشانه های کم برخورداری این خطه از ویژه بینی های 
دولت بوده که همچنان مستمر است.سال 138۵ و در سفر 
وزیر نفت وقت موضوع شــکل گیری و راه اندازی کارخانه 
پتروشیمی در گلستان مطرح شد؛ تا یکی از مطالبات دیرینه 
مردم این دیار در احداث واحدهای بزرگ اقتصادی و تجاری 
رنگ واقعیت به خود بگیرد.اما با وجود گذشــت حدود 1۷ 
ســال از طرح پروژه احداث پتروشیمی و البته پذیره نویسی 
حدود ۹۰ هزار گلســتانی، این موضوع همچنان ابتر مانده 
بود. در حدود دو سال گذشته و در سفر رئیس قوه قضائیه و 
همچنین رئیس جمهور به گلستان تلاش های متمرکزی از 
سوی دو قوه برای رفع چالش های فراروی این پروژه بزرگ 

انجام شد. 
پس از ســیر مراحل اداری و قضائــی و برگزاری مناقصه، از 
بین همه داوطلبان مشارکت در پروژه پتروشیمی، هلدینگ 
خلیج فــارس آمادگی خود را برای ســرمایه گذاری در این 
پروژه قطعی کرد.طی دو ماه اخیر و با همراهی وزیر اقتصاد 
و دارایــی مباحث و دغدغه های مربوط به بازار ســرمایه و 
فرابورس شــرکت پتروشیمی گلستان برطرف شد تا یکی از 
بزرگترین و پرهزینه ترین پروژه هــای اقتصادی و تولیدی 

گلستان به فاز اجرایی نزدیک شود.
بســیاری از کارشناســان بر این باور هســتند، راه اندازی 
پتروشــیمی در گلســتان می تواند گره گشــای بسیاری از 
مشکلات اقتصادی در این منطقه باشد.سرمایه گذاری 3۰۰ 
هزار میلیارد ریالی هلدینگ خلیج فارس، افزایش 1۰ برابری 
سرمایه ثبتی شرکت پتروشیمی گلستان به پنج هزار میلیارد 
ریال نویدبخش اتفاقات خوب در موضوع پتروشیمی گلستان 
اســت.گویا پس از 1۷ سال از مطرح شدن این پروژه اهالی 
گلستان می توانند با اطمینان خاطر بیشتری به کلنگ زنی 
این واحد پتروشــیمی امیدوار باشــند.بر اساس طرح بدوی 

تولید یــک میلیون و ۷۰۰ هــزار تــن اوره و آمونیاک در 
پتروشیمی گلستان پیش بینی شده و امکان اشتغال مستقیم 
و غیرمستقیم پنج هزار نفر از افراد جویای کار و جوانان این 

منطقه فراهم می شود.
نماینــده مــردم گــرگان و آق قــلا در مجلس شــورای 
اســلامی در خصوص پتروشیمی  گفت: شاخص ترین پروژه 

اســتان،  اقتصــادی  و  صنعتــی 
پتروشیمی گلســتان اســت کــه 
بیش از 1۵ ســال از آغاز عملیات 
اجرایی آن می گذرد، ولی با تلاش 
و پیگیری ســه قوه و تاکید رئیس 
جمهور گره آن گشوده شد.رمضان 
سنگدوینی افزود: با حل مشکلات 
فراروی آن و تکمیل پتروشمی سه 
هزار شغل به صورت مستقیم ایجاد 
اشتغال  از دغدغه های  و بخشــی 
می شود.وی  برطرف  منطقه  اهالی 

ادامه داد: برآوردهای کارشناسی و بررسی های شکل گرفته 
بیانگر آن اســت که این پروژه کامل توجیه اقتصادی داشته 
و متأسفانه در گذشــته برخوردهای متناقض و متضادی با 
آن شــده که روند اجرای آن را طولانی کرده اســت.معاون 

هماهنگی امور اقتصادی استانداری گلستان هم در خصوص 
پروژه پتروشیمی گفت: پرونده پتروشیمی گلستان و مسائلی 
از این قبیل، موجب بروز ذهنیت منفی مردم نســبت به هر 
پروژه اجتماعی و اقتصادی دیگر در ســطح استان شده بود.
ســید محمد دهنوی گفت: اگر این مشکل پتروشیمی چاره 
اندیشی نمی شد، مردم نسبت پروژه های کلان دیگر، بازخورد 
منفی نشان داده و مشارکت پذیری 
می آمــد.  پاییــن  اقتصادی شــان 
رئیس کل دادگســتری گلســتان 
هم در خصــوص آخرین وضعیت 
پتروشیمی گلســتان به خبرنگاران 
گفــت: با تشــکیل مجمــع دوم 
پتروشیمی اســتان،  ســهامداران 
افزایش ســرمایه و ورود هلدینگ 
خلیج فارس به تصویب سهامداران 
رسیده است.حیدر آسیابی افزود: در 
این جلسه سرمایه شرکت از 4۷3 
میلیارد ریال با ۹۵۷ درصد افزایش به پنج هزار میلیارد ریال 
رسید.وی گفت: با این رقم، حجم سرمایه گذاری خلیج فارس 
در پروژه به بیش از 3۰۰ هزار میلیارد ریال رسید.آســیابی 
افزود: شــرط اصلی ورود هلدینگ خلیــج فارس به عنوان 

ســرمایه گذار در طرح پتروشیمی گلستان، افزایش سرمایه 
بوده که در جلســه مجمع این امر هم محقق شد و به این 

ترتیب هلدینگ خلیج فارس وارد پتروشیمی گلستان شد.
اســتاندار گلســتان هــم از آغــاز فــاز اجرایــی مجتمع 
پتروشیمی اســتان در ســفر رئیس جمهور خبرداد و گفت: 
سرمایه ثبتی پتروشیمی گلستان با افزایش حدود 1۰ برابری 

به ۵۰۰ میلیارد تومان خواهد رسید.
علی محمد زنگانه ادامه داد: پیرو امضای تفاهم نامه اجرایی 
پــروژه پتروشیمی گلســتان با مدیرعامل شــرکت صنایع 
پتروشــیمی خلیج فارس مقرر شد، هلدینگ خلیج فارس از 
طریق افزایش سرمایه در راه اندازی پروژه پتروشیمی گلستان 
سرمایه گذاری کند.استاندار گلستان افرود: با برگزاری مجمع 
عمومی فــوق العاده با حضور 38 درصد ســهامداران، بحث 
افزایش ســرمایه و ورود هلدینــگ خلیج فارس به تصویب 
مجمع عمومی رسید.وی گفت: درصد افزایش سرمایه ۹۵۷ 
درصد )حــدود 1۰ برابر( خواهد بود که پس از این افزایش 
سرمایه، سرمایه ثبتی شرکت از 4۷.3 میلیارد تومان به ۵۰۰ 

میلیارد تومان می رسد.
زنگانــه افزود: با اجرای مصوبات مجمــع فوق العاده، ضمن 
ایجاد این ســرمایه گذاری و اشــتغال کلان در اســتان و 
ایجاد دو هزار شــغل مستقیم و سه هزار شغل غیرمستقیم، 
ســهامداران این پروژه در قبال افزایش سرمایه به ازای هر 
سهم تعداد سه ســهم جایزه دریافت خواهند کرد.استاندار 
گلستان ادامه داد: بر اساس مصوبات مجمع عمومی در ادامه 
سهام پتروشیمی گلستان از طریق بازار فرابورس به هلدینگ 
خلیج فارس عرضه خواهد شد و رسماً ورود هلدینگ خلیج 

فارس به پتروشیمی گلستان اتفاق خواهد افتاد.
وی ادامه داد: اجرای پروژه پتروشیمی گلســتان 4۰۰ هزار 
میلیارد ریال به درآمد ناخالص استان اضافه می کند و با توجه 
به اینکه در ابتدای ورود به اســتان درآمد ناخالص گلستان 
۵۶۰ هزار میلیارد ریال بود و برای رســیدن به درآمد سرانه 
میانگین مردم کشــور در افق 14۰4 نیازمند ۲ هزار و ۲4۰ 
هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری هستیم این پروژه تأثیرگذار 
است.وزیر اقتصاد و امور دارایی هم پیش تر در این خصوص 
گفت: پروژه پتروشیمی گلســتان سال ها بلاتکلیف رها شده 
بود و همچون زخم مزمنی بود که هم اکنون گره های آن باز 
شده است.سیداحسان خاندوزی افزود: با همراهی هلدینگ 
پتروشیمی خلیج فارس این گره باز و تفاهمنامه آن امضا شده 
و هم اکنون منتظر گام های بعدی هستیم.وی بیان کرد: بعد 
از شکل گیری مجمع عمومی پتروشیمی و فراخوان مناقصه 
برای فاز اجرایی عملیات آغاز خواهد شد که نویدبخش دوره 

تحولی در پروژه های بزرگ خواهد بود.  

نحوه اجرا و احصای عملکرد نهضت ملی مسکن در 
کهگیلویه و بویراحمد بیانگر مشکلاتی در اجرای این 
طرح در استان اســت که رفع این موانع می تواند به 

بهبود وضعیت بدل شود.
به گزارش مهر،  در دولت سیزدهم که با نگاهی عدالت محور 
و بر پایه الگوی انقلابی گری جهادی پا به ســاختار مردم_ 
دولت گذاشته است، طرح هایی با هدف ایجاد مسکن ارزان 

قیمت و با کیفیت برای مردم هدفگذاری شد.
1۷ مرداد ماه 14۰۰ قانون جهش تولید و تأمین مسکن به 
تصویب رسید تا خانه دار شدن مردم در نقاط مختلف ایران 
اســلامی وضعیت بهتر به خود بگیرد.جهش تولید و تأمین 
مسکن یک پشتوانه مالی_ بانکی دو سویه از طرف متقاضی 
و بانــک را طلــب می کرد که تأمین تســهیلات 3۶۰ هزار 
میلیارد تومانی توسط بانک ها برای طرح نهضت ملی مسکن 
به عنوان اولین اقدام عملیاتی دولت در نظر گرفته شــد.از 
ســویی یک برنامه بلند مدت تدوین شده ایجاد 4 میلیون 
مسکن در چهار ســال برای واجدین شرایط را هدفگذاری 
کرد. با ابلاغ طرح به استان ها، تکاپوهای مدیران برای جذب 
حداکثری و ارتقای ظرفیت های این طرح در مناطق مختلف 
آغاز شد.ســهم کهگیلویه و بویراحمد از این طرح 4۰ هزار 
مســکن بوده که باید طی 4 ســال ایجاد شود و به عبارتی 
باید 1۰ هزار کلید اول در هر ســال تحویل متقاضیان شود.
مانورهای رسانه ای مدیران متولی ارشد و دستگاه های درگیر 
طرح نهضت ملی مســکن در کهگیلویــه و بویراحمد ادامه 
داشــت تا اینکه رئیس جمهوری در آخرین نشست شورای 
عالی مســکن از عملکرد 1۰ اســتان در اجرای طرح انتقاد 
می کند.همچنین دســتور لازم برای تشکیل گروه بازرسی 
وضعیــت طرح نهضت ملی مســکن صادر شــده و یکی از 
استان های با عملکرد ضعیف نیز کهگیلویه و بویراحمد است.

استان های تهران، یزد، لرستان، مازندران، خراسان رضوی، 
کرمانشاه، آذربایجان غربی، کهگیلویه و بویراحمد، کردستان 
و همدان، به ترتیب جزو 1۰ اســتان آخــر این رتبه بندی 
هســتند. کهگیلویه و بویراحمد با عملکرد ضعیف در طرح 
نهضت ملی مسکن است و در جایگاه بیست و نهمین استان 
کشــور قرار دارد.حال با شفاف سازی شکل گرفته در سطح 
ملی، مدیران در کهگیلویه و بویراحمد توپ را در زمین عدم 
بروز رســانی آمارها و ارائه بدون تفکیک طرح های مسکن 
می اندازد.معاون اقتصادی استاندار کهگیلویه و بویراحمد پس 
از شفاف سازی شکل گرفته در سطح کشور از ارائه عملکرد 
بروز رســانی شده استان به کشور خبر می دهد.سیداحسان 
عسکری با اشاره به نشســت شورای بانک های کهگیلویه و 
بویراحمد افزود: تعداد واحدهای مســکونی که برای استان 
طی چهار سال دولت ســیزدهم پیش بینی شده، 4۰ هزار 

واحد است که باید احداث شود.
وی ابراز داشــت: آمار ارائه شــده در جلسه شورای مسکن 
کشــور پیرامون طرح نهضت ملی مســکن در استان کامل 
نبوده و اطلاعات صحیح و کامل آن به وزارت کشــور ارسال 
شــد.وی با اشاره به فعال بودن پروژه های طرح نهضت ملی 
مسکن در اســتان به اطلاعات ارائه شده در جلسه شورای 
مســکن که با حضور رئیس جمهور ارائه شد عنوان کرد: در 
این نشست اعلام شد که کهگیلویه و بویراحمد در میان 1۰ 
استان با عملکرد ضعیف در طرح نهضت ملی مسکن است 
که اطلاعات کامل و درست آن به تازگی ارسال شد.عسکری 
افزود: در این رتبه بندی شــاخص هایی مانند مسکن مهر و 

طرح اقدام ملی مسکن مد نظر بود که تمام واحدهای طرح 
مســکن مهر دولت نهم و دهم در استان احداث و در اختیار 
متقاضیان قرار گرفته است.وی با اشاره به اینکه استان فاقد 
پروژه طرح اقدام ملی مسکن بوده که در دولت گذشته کلید 
خورد اســت، گفت: پروژه اقدام ملی مسکن در استان وجود 
ندارد، اما در شــاخص های طرح نهضت ملی مسکن در این 
خصوص برای استان نمره منفی در نظر گرفته بودند.معاون 
هماهنگی امور اقتصادی استانداری با بیان اینکه استان در 
بدترین شــرایط طرح نهضت ملی مسکن در رتبه پانزدهم 
کشــور قرار دار، گفت: حوزه عمرانی متولی طرح مســکن 
است، اما با توجه به اینکه بانک ها که ابزار و بازوی کار طرح 
نهضت ملی مسکن هستند در حوزه اقتصادی تعریف شدند، 
به همین منظور جلســه ای با بانک ها بــه منظور همکاری 
بیشتر برگزار شد.عسکری تصریح کرد: تفاهم نامه هایی میان 
وزارت راه و شهرسازی و بانک ها در جهت تسریع در پرداخت 
تسهیلات مسکن ملی منعقد شده است.وی افزود: این تفاهم 
نامه تاکنون به جز یک بانک به هیچکدام از بانک های استانی 

ابلاغ نشده است که باید پیگیری شود.
معاون هماهنگی امور اقتصادی بــا تاکید بر اینکه بانک ها 
نهایت همکاری را در طرح نهضت ملی مسکن داشته باشند، 
گفت: بخشی از مشکلات طرح نهضت ملی مسکن در سطح 
وزارتخانه ها است که دستگاه های متولی مسئول پیگیری و 
رفع آنها هستند.مدیرکل راه و شهرسازی استان کهگیلویه 
و بویراحمــد آخرین وضعیت نهضت ملی مســکن در این 
استان را تشریح کرد.محمد راستا در نشست شورای نهضت 

ملی مســکن استان افزود: ۵8 هزار متقاضی در کهگیلویه و 
بویراحمد در طرح نهضت ملی مسکن ثبت نام کرده اند که 
از ایــن تعداد بیش از ۲۰ هــزار متقاضی در وضعیت نهایی 
هســتند.وی با اشــاره به آخرین وضعیت طرح نهضت ملی 
مســکن در اســتان اظهار کرد: در قالب طرح نهضت ملی 
مســکن در مجموع هشــت هزار و ۹۲۵ واحــد در مناطق 
مختلف اســتان در حال کار است که از این تعداد یک هزار 
و ۲۰۰ واحد آماده کلنگ زنی در سفر ریاست جمهوری به 
استان هستند.راستا تصریح کرد: با وجود اینکه طرح نهضت 
ملی مسکن در استان کهگیلویه و بویراحمد دیر شروع شد، 
اما در وضعیت خوبی هستیم، بطوریکه نسبت به سهم سالانه 
1۰ هزار واحد استان در وضعیت خوبی قرار دارد.مدیرکل راه 
و شهرسازی استان کهگیلویه و بویراحمد خاطرنشان کرد: در 
چهار ساله دولت سیزدهم سهم استان کهگیلویه و بویراحمد 
4۰ هزار واحد و سالانه 1۰ هزار واحد پیش بینی شده است.
وی ابراز داشت: از هشت هزار و ۹۲۵ واحد در حال کار، یک 
هزار و ۲۹۹ واحد با پیمانکاران قرارداد بسته شده، یک هزار 
و ۵۲3 واحد هم با کارگزاری بنیاد مسکن در حال اجرا بوده 
و پنج هــزار و 8۲4 واحد نیز به صورت خودمالکی و دارای 
زمین و پروانه کار با مشارکت خود متقاضیان در حال ساخت 
است.مدیرکل راه و شهرسازی استان کهگیلویه و بویراحمد 
با اشاره به تهیه زمین برای اجرای طرح نهضت ملی مسکن 
در اســتان، گفت: تاکنون 14۷ هکتار زمین به سازندگان، 
پیمانکاران و بنیاد مســکن تحویل داده شده است و بیش 
از 3۰۰ هکتار دیگر بویژه برای شهر یاسوج نیاز داریم.راستا 
گفت: در مجموع 4۰۹ واحد برای مددجویان دســتگاه های 
حمایتی در استان اختصاص داده شده که سهم کمیته امداد 
امام خمینی )ره( از این تعداد ۲۵۹ واحد و سهم بهزیستی 

1۵۰ واحد در حال کار است.

رویای مسکن رنگ می بازد؟

ضعف کهگیلویه و بویراحمد در یک طرح ملی

در صورتی که مســئولان قضایی بتوانند به صورت جداگانه دســتور پرداخت 
مطالبات را صادر کنند مانعی برای پرداخت مطالبات بازنشستگان وجود ندارد و 
شورای تامین استان طی مصوبه ای به سازمان ثبت اسناد اعلام کرد که مطالبات 

بازنشستگان بدون تصمیم سازمان تامین اجتماعی پرداخت شود

میلیارد  هــزار   ۳۰۰ ســرمایه گذاری 
ریالی هلدینگ خلیج فارس و افزایش 
1۰ برابــری ســرمایه ثبتی شــرکت 
پتروشیمی گلستان به پنج هزار میلیارد 
برای  اتفاقــات خوب  نویدبخش  ریال 

استان گلستان است

آگهی رای هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی
 و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابرآراء صادره هیات تعیین تکلیف مســتقر در ثبت اسناد و املاک شهرستان سنندج، تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضیان ذیل تایید گردیده لذا بدین وســیله مشخصات املاک در دونوبت به فاصله 1۵ روز 
در روزنامه کثیرالانتشــار و محلی آگهی می گردد. در صورتی که اشــخاص نسبت به صدور سندمالکیت 
متقاضیان اعتراضی داشــته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در 
محل تا مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم نمایند و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم نموده و گواهی اخذ و تحویل اداره ثبت 
نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض ســند مالکیت طبق مقررات 

صادر خواهد شد. صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر به دادگاه نیست. صادره سنندج
1. ششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی بنام آقای محمد حسین محمد پور فرزند احمد صادره کامیاران  
تحت پلاک ۷۰۶ فرعی از 4۷ اصلی بخش دوازده منطقه ۲ســنندج به مســاحت ششــدانگ 1۰۰43 
مترمربع برابر ســند انتقال قطعی به شماره جزء نسق زارعانه شماره 1۷۲۰8 مورخ 134۹/8/3 به آقای 

احمد محمد پور انتقال یافته است به آدرس سنندج روستای دولاب.  شماره م.الف:1۴17 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰۲/1/1۵
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۴۰۲/1/۳۰

هیوا احمدیان – رئیس ثبت منطقه ۲سنندج

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه 
شرکت شهد کوشان خراسان )سهامی خاص(

به شماره ثبت 279۵3 و شناسه ملی ۱۰38۰43339۰ )نوبت دوم(
پیرو آگهی مورخ 1۴۰1/1۲/۲۴ مندرج در روزنامه مردم ســالاری جلســه مجمع 
عمومی عادي ســالیانه  نوبت اول شــرکت در تاریــخ1۴۰۲/۰1/1۰ در محل مقرر 
تشکیل ولی به دلیل عدم حصول نصاب رسمیت لازم را پیدا نکرد و بدون نتیجه 
پایان یافت لذا بدینوســیله از کلیه سهامداران شرکت مزبور دعوت می شود تا در 
جلسه مجمع فوق که راس ســاعت 1۰ روز یکشنبه مورخ 1۴۰۲/۰۲/1۰ واقع در 
قوچان: خیابان شــهید مطهری - بعداز چهــارراه دوم - طبقه فوقانی فیزیوتراپی 

توکل تشکیل می گردد، حضور بهم رسانید.

دستور جلسه:

1- انتخاب مدیران
۲- تعیین سمت مدیران

3- تعیین وضعیت حق امضا  
 4- انتخاب بازرسین

 ۵- انتخاب روزنامه کثیرالانتشار
هیات مدیره شرکت

آخرین وضعیت کارخانه 
صنایع مخابرات راه دور  شیراز تشریح شد

بازنشستگانآیتیآی
17سـال

بهدنبـالمطالبـات

پتروشیمی با دست پُر آمد

پایان ۱7 سال چشم انتظاری گلستانی ها


